

Title (en)

Frame for building covers for ground openings.

Title (de)

Rahmen zur Bildung von Abdeckungen an Bodenöffnungen.

Title (fr)

Cadre pour la construction de fermetures de regards de sol.

Publication

EP 0311886 A2 19890419 (DE)

Application

EP 88116499 A 19881005

Priority

CH 397687 A 19871012

Abstract (en)

At their ends, the frame parts (2) of the frame have connecting lugs (4, 5) which are arranged at a different height. During assembly of the frame, two frame parts (2) lie next to one another, the connecting lugs (4, 5) of which lie one above the other at a distance apart and are connected to one another by a screw connection (13). So that the frame parts (2) are connected to one another in a positive-locking manner, the frame is turned upside down and a liquid, pasty or granulated filling material is poured into a recess on the underside of the higher connecting lug (5). The filling material also flows into the bore (6) for the screw connection (13), which bore (6) is covered by a washer (16). After the filling material has solidified, the frame can be transported either in this state or in the dismantled state and put together again in the same manner. Due to this type of assembly, mechanical working of the frame parts 2 can be dispensed with. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Rahmenteile (2) des Rahmens weisen an ihren Enden Verbindungsplatten (4, 5) auf, die in unterschiedlicher Höhe angeordnet sind. Beim Montieren des Rahmens liegen zwei Rahmenteile 2 nebeneinander, deren Verbindungsplatten 4, 5 mit Abstand übereinanderliegen und durch eine Schraubverbindung (13) miteinander verbunden sind. Damit die Rahmenteile (2) formschliessig miteinander verbunden sind, wird der Rahmen auf den Kopf gestellt und ein flüssiges, pastöses oder granulierte Füllmaterial in eine auf der Unterseite des höherliegenden Verbindungsplattens (5) eingefüllt. Das Füllmaterial fließt auch in die Bohrung (6) der Schraubverbindung (13), die durch eine Unterlagsscheibe (16) abgedeckt ist. Nach dem Erstarren des Füllmaterials kann der Rahmen entweder in diesem Zustand oder demontiert transportiert und in gleicher Weise wieder zusammengesetzt werden. Durch diese Art der Montage kann auf die maschinelle Bearbeitung der Rahmenteile 2 verzichtet werden.

IPC 1-7

E02D 29/14

IPC 8 full level

E02D 29/14 (2006.01)

CPC (source: EP US)

E02D 29/14 (2013.01 - EP US)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0311886 A2 19890419; EP 0311886 A3 19890614; EP 0311886 B1 19920129; AT E72277 T1 19920215; AU 2282988 A 19890413;
AU 612179 B2 19910704; CA 1305888 C 19920804; CH 674387 A5 19900531; DE 3868217 D1 19920312; ES 2028232 T3 19920701;
PT 88743 A 19890731; PT 88743 B 19931231; US 4904120 A 19900227

DOCDB simple family (application)

EP 88116499 A 19881005; AT 88116499 T 19881005; AU 2282988 A 19880926; CA 579781 A 19881011; CH 397687 A 19871012;
DE 3868217 T 19881005; ES 88116499 T 19881005; PT 8874388 A 19881012; US 25034188 A 19880928